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     Protokół nr XLIII/2022 

przebiegu XLIII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 05 sierpnia 2022 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 13 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni byli Radni Artur Bielawski, Piotr 

Ruta, Janusz Taciak, Paweł Wojna. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyli również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XLIII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący odczytał wniosek  Zarządu Powiatu o zwołanie Sesji Rady Powiatu, który 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował o tym, że punkty 2, 3 i 4 zgodnie ze statutem powiatu 

śremskiego muszą się znaleźć w porządku obrad, jednak zostaną omówione na sesji  

w dniu 26 sierpnia. 

 

 Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu.  

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową  na 2022 rok. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową  na 2022 rok. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLIII/309/2022 zmieniająca uchwałę budżetową  na 2022 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że trwają prace nad zmianą 

rozporządzenia w sprawie zawieszenia zimą zajęć z powodu niskich temperatur w szkołach. 

Zapytał czy placówki posiadają opał na zbliżający się okres grzewczy.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że Zespół Szkół Rolniczych w Grzybnie 

zabezpieczono na ten i kolejny sezon grzewczy. Decyzją Zarządu Powiatu przeznaczono na zakup 

opału 150 tys. zł. Pozostałe placówki oświatowe mają ogrzewanie gazowe. Wyjątkiem jest Zespół 

Szkół Technicznych, który nie korzysta z pec-u. Więc na ten moment są zabezpieczone. Ponadto 

śremski szpital ma podpisane umowy na dostawy energii. DPS w Psarskiem również posiada 

ogrzewanie gazowe. Natomiast DPS w Śremie przy ul. Farnej posiada zapas węgla na bieżący rok. 

Starosta poinformował, że w ostatnim kwartale 2021 r. powiat przeznaczył dodatkowo na energię  

i ogrzewanie ok. 400 tys. zł. Te środki nie zostaną zwrócone, ponieważ ustawa weszła w życie 

dnia 1 stycznia 2022 r. Pomimo tego, że wskazane w ustawie taryfy dla gospodarstw domowych  

obejmują szpitale, szkoły i Dps-y koszty gazu i energii znacznie wzrosły. Subwencja, którą powiat 

otrzymał bazowała na inflacji 3,3 %, która znacznie wzrosła i powiat musi znaleźć środki na 

pokrycie braków. Obecnie Rząd pracuje nad nową ustawą, która pozwoli zrefundować wydatki 

gospodarstw domowych ogrzewanych zarówno węglem jak i innymi nośnikami energii. Ponadto 

Rząd rozważa tego typu wsparcie dla szpitali, szkół oraz DPS-ów. Starosta powtórzył, że na ten 

moment jest wszystko pod kontrolą.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że wiele samorządów nie posiada 

środków finansowych aby wesprzeć swoje placówki oświatowe. Zapewne będzie to związane z 

tym, że uczniowie rozpoczną naukę zdalną. Dlatego chciał się dowiedzieć czy nasz samorząd ma 

takie możliwości. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że lepiej gdyby uczniowie byli w szkołach, 

ponieważ łatwiej jest ogrzać takie pomieszczenia. Inaczej będzie wyglądała sprawa jeśli nie 

będzie źródła ciepła w ogóle. Dodał, że nie przewiduje takiej sytuacji aby wprowadzać w szkołach 

zdalne nauczanie ze względu na brak ogrzewania. Poinformował, że nasz powiat ma 

zabezpieczone środki finansowe na pokrycie rachunków w szkołach. Porównując 2020 rok do 

ostatniego kwartału 2021 roku ceny ogrzewania wzrosły o 300%. W 2022 roku na pokrycie tych 

kosztów zabezpieczono ok. 1,5 mln zł. Zobaczymy czy to wystarczy, ponieważ nie da się 

wszystkiego przewidzieć.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     
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Ad 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radny Janusz Przywara poinformował, że na jednym z wcześniejszych posiedzeń komisji 

zdrowia złożył wniosek w sprawie przeprowadzenia szkoleń z obsługi broni strzeleckiej, 

wojskowej.  Jednostka Wojskowa w Śremie przychyliła się do tego wniosku i zorganizuje takie 

szkolenie. Najbliższe odbędzie się w dniu 17.08 o godz. 8.00 na strzelnicy wojskowej. Zachęcił 

wszystkich radnych do udziału w szkoleniu. Dodał, że zgłoszenia przyjmuje p. Ryszard 

Lewandowski inspektor do spraw zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw obronnych 

Starostwa Powiatowego w Śremie. Jednocześnie poinformował, że bardzo dużo osób zgłosiło 

chęć udziału w szkoleniu. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

  

Ad 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że wszyscy radni otrzymali 

zaproszenia do udziału w dożynkach powiatowo-gminnych, które odbędą się w Księginkach. Na 

które w imieniu swoim i organizatorów serdecznie zaprasza.  

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 25 sierpnia natomiast sesja jest 

zaplanowana na dzień 26 sierpnia o godz. 12.00. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XLIII 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1018. 
 

  

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   

 

 

 


